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Abstract (en)
The stitch transfer needle (1), for a knitter, has a needle body (2) with two flat sides (6,7) bonded together by narrow sides (5,8) at the top and the
side. A narrow slit (16) opens at one of the narrow sides, extending in the needle body parallel or at an acute angle to the flat sides. A rectangular
mounting section (21) of the stitch transfer spring (14) is held in the slit in a positive fit and/or a force fit and/or a fused fit.

Abstract (de)
Eine Nadel (1) für maschenbildende Maschinen weist eine Nadelkörper (2) mit zwei ebenen Flachseiten (6, 7) auf, die an der Nadeloberseite
und an der Nadelseite durch Schmalseiten (5, 8) miteinander verbunden sind. An einer der Schmalseiten mündet ein enger Schlitz, der sich
parallel oder spitzwinklig zu den Flachseiten (6, 7) in den Nadelkörper hinein erstreckt. In diesem Schlitz (16) ist ein im Wesentlichen rechteckiger
Befestigungsabschnitt (21) der Umhängefeder (14) form- und/oder kraftschlüssig und/oder stoffschlüssig gehalten. <IMAGE>
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